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Datum 

 

5 oktober 2017 

Steller vragen 

 

M. van Oostrum 

Over agendapunt 

 

Cie M&S ag.punt 4: inkoopkaders jeugdhulp 2019  H10 

Het college wordt verzocht de volgende vraag/vragen* schriftelijk/mondeling te 

beantwoorden: 

 

1. bij de inkoopkaders lijkt een relatie / verband met beschikbare budgetten in de begroting 
van Voorschoten te ontbreken. Is dat juist? 

Antwoord: 

Ja, die ontbreken(nog). Bij het voorstel hoofdlijnen inkoopstrategie jeugdhulp 2019 en verder, dat de raden 
begin 2018 wordt voorgelegd, worden de uitgangspunten van deze uitgangspuntennotitie, inbreng van de raden 
en de te (her) bevestigen punten van het regionaal inkoopkader jeugdhulp 2016-2017 meegenomen. Met 
vaststelling van het regionaal inkoopkader jeugdhulp 2016-2017 dat de raad Voorschoten in mei 2015 heeft 
vastgesteld, heeft de raad meegegeven dat er naar wordt gestreefd dat we binnen de financiële kaders blijven 
maar zorgplicht volgens de Jeugdwet hebben. U kunt aangeven dat dit uitgangspunt (opnieuw) wordt 
meegenomen.  

2. Hoe worden overschrijdingen op de relevante budgetten van Voorschoten voorkomen gegeven de 
genoemde / voorgestelde inkoopkaders? 

Antwoord: 

Volgens de Jeugdwet hebben gemeenten zorgplicht en moeten zij er voor zorgen dat er een heel scala aan 
jeugdhulpvoorzieningen beschikbaar is. In principe is sprake van een open einde regeling. Door primair te sturen 
op resultaten van hulp en ondersteuning, en betere coordinatie bij hoogcomplexe hulp, bestaat de overtuiging 
dat dit secundair leidt tot een betaalbaar stelsel. Er worden geen budgetplafonds voor de jeugdhulpinstellingen 
gehanteerd. Alleen goed opgeleide (geregistreerde) professionals besluiten of er zorg nodig is, en zo ja welke 
hulp. In de inkoopstrategie jeugdhulp 2019 en verder betalen we straks niet meer per product, maar voor een 
traject dat tot een bepaald resultaat moet leiden, Uitgangspunt is daarbij hoeveel geld per kind gemiddeld nodig 
is om het resultaat te behalen (bijvoorbeeld herstel of stabilisatie). Hiermee willen we onnodige stapeling van 
hulp voorkomen. 

3. Hoe worden wachtlijsten voor jeugdhulp op basis van de genoemde inkoopkaders tegengegaan?  

Antwoord: 

Op basis van de huidige contracten mogen er geen wachtlijsten zijn (er worden alleen wachttijden gebruikt 
volgens standaardnormen) en zijn er ook geen budgetplafonds. Deze uitgangspunten worden (her)bevestigd 
met de nieuwe inkoopstrategie. Jeugdhulpaanbieders moeten zelf, of in samenwerking met elkaar, zorgen dat 
er geen wachtlijsten zijn, of dat overbruggingszorg wordt geregeld. Er zijn geen financiele belemmeringen.    

4. De deelnemende gemeenten in H10 kopen samen in, op basis van de voorgestelde inkoopkaders. 
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Betekent dit dat er solidariteit is tussen gemeenten als er budgettaire overschrijdingen of 
onderschrijdingen dreigen c.q. aan de orde zijn?   

Antwoord:  

Nee, de betrokken gemeenten hebben hier niet voor gekozen. 

5. In de media verschijnen regelmatig berichten over opnamestops van patiënten, omdat het budget voor 
hulp op is.  Is het mogelijk dat ook inwoners van Voorschoten niet worden geholpen gegeven / gezien 
de voorgestelde inkoopkaders?  

Antwoord: 

Nee,  ook in het nieuwe stelsel worden geen budgetplafonds gehanteerd.  

 

 

* Aangeven wat van toepassing is. 

 

Toelichting (indien nodig): 

 

 
 


